
ŁĄDA GMINY
MIfTKÓw Protokół Nr XXVIII|}OI7

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 18 kwietnia20lT roku.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków _ Helena Artymowicz słowami

,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitał.a wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu zpoptzednlej sesji z dniaZ3.03.2017 t.
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi.Wrocławskiemu.
4. Podjęcie uchwały w sprawie v,,yruŻenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzieriav'ry po

umowie zawartej ra czas oznaczony do 3 lat.
5. Podjęcie uchwały w sprawie vtyruŻenia zgody na sprzeduŻ lokali użytkowych wchodzących

w skład zasobu Gminy Miętków.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻenia zgody na sptzedaŻ nieruchomości niezabudowanej

oznaczonejjako działka nr 134188 połozonej w obrębie Borzygniew stanowiącej własnośó
Gminy Mietków

7. Wnioski i interpelacje radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zam|nięcie Sesji.

Ad2.
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu zpoprzedniej
sesji Rady Gminy.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 gŁosów ,,zt,.
Przewodnicząca stwierd ziła, Że protokół został przy jęty j edno głośnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu.

_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy _ wyjaśniła, Że Starostwo Powiatowe buduje system
informacji ptzestrzenrlej wroSIP oraz ortofotomapy, na które również składają się wszystkie
gminy. Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła, ie uchwata została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie wyrłieniazgody nazawarcte kolejnej umowy dzierŻav,ry po umowie zawartej
naczasoznaczony do 3 lat.

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 gł'osów ,,zt,.
Przewodnicząca stwierd ziła, Że uchwała został'a podjęta j ednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie wyrazerua zgody na sprzeduŻ lokali użytkowych wchodzących w skład zasobu
Gminy Miętków.

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy.
Głosowało 15 radnych - oddano |5 głosów ,,za,,.
Przewodnicząca stwierd zit,a, ie uchwała zostałapodj ęta j ednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie wyrazenia zgody na sprzeduŻ nieruchomości niezabudowanej oznaczonej jako

dziaŁkanr 134/88 potozonej w obrębie Borzygniew stanowiącej własnośó Gminy Mietków
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- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy, wyjaśniając, ie uchwała

dotyczy jednej z działek, która została po zniesieniu współwłasności z Powiatem
Wrocławskim - gminanabyŁa prawa do jednej duŻej działki, dokonałapodziału na dwie
działki, wydzieliła drogę i jedną ztychdziaŁek sprzedaje.

Głosowało 15 radnych - oddano 15 głosów ,,za''.
Przęwodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zostaŁa podj ęta j edno gło śnie.

Ad7 .
Wnioski i interpelacje radnych.

- RyszardŁącz * Z-ca Przewodniczącęgo - rwrócił' się z prośbą do radnego powiatowego -

Stanisława Susło o interwencję w sprawie poprawy chodnika w Maniowie Wielkim' który
był wykonaly przęz Starostwo przy współudzta|ę Gminy, _ na odciŃu przed kościołem
kostka się zapadŁa, i powstała duia dziura, jest jeszcze gwarancja.

Ad 8.
Sprawy różne.

- Stanisław Susło - radny powiatowy - przekazał' informacje dotyczące terenu nad
zbiornikiem i części Borzygniewu. Powiedział., żrc byÓ moŻe radni są nieświadomi co się
tam dzieje i co się moŻe dziać^ Stwierdził, że w tej chwili sprawa jest uśpiona. Powiat
dysponuje ośrodkiem Sportów Wodnych. Jest tam problem w okresie sezonowym _ nie ma
miejsc parkingowych, jest problem wjazdu i wyjazdu, atakŻe spfawa chodnika. Martwi się
tym pani Sołtys i Radny z Borzygniewa, ale nie mają siły przebicia i niewiele mogą
wskórać. Doprowadzili do spotkania z Zarządem Powiatu tam na miejscu. Powiat, nie ma
ta;rr- jvŻ swoich gruntów poprawił ten chodnik _ szutrem, dEe środki na budowę, ale jeieli
gminie ten chodnik nie jest potrzebny, to powiat nie będzie ekstra budował chodników.
Dodał, ze ok. 10 lat temu, zaczęły się pojawiac wzmiatki w prasie, co gmina jako
gospodarz terenu robi w sprawie zagospodarowania terenu, który był zaśmiecany przez
przyjeŻdżĄących turystów. To co teruz jest, co przynosi chlubę, nie tyle powiatowi, co
gminie, to wszystko zrobił powiat _ postarał się o ośrodki unijne, zapŁaciŁ i zroblł. całą
inwestycję. Ówc'esnę władze gminne zgodziły się, aby podzielió się tym gruntem i
wspólnie budowaó infrastrukturę. Syuacj a na dzien dzisiejszy jest taka, ie nie jest to
zadante powiatu, równie dobrze mozna było to nobić w gminie Sobótka, czy w innej.
Gminie Mietków trafiło się to, że powstał taki obiekt, jak ślepej kurze ziantko, ale powiat
zaczyna mówió ,,dośó''. Były starosta na ostatniej sesji wystąpił z wnioskiem , aby od
nowego roku wydzięrżawić ten obiekt, a potem sprzedac, dlatego, Żękoszt utrzymania tego
obiektu to 684 664 zł, natomiast zysk256 777 zł. - ztego wynika, że powiat dokłada ok. 400
tys. zł. Nołvy właściciel, czy dziefiawca nie będzie do tego dokładał. Tu zaczną się
problemy gminy . znow pojawią się wzmianki w prasie, co gmina jako gospodarz terenu
robi, aby zabezpieczyó zagospodarowanie dla turystów np. miejsca parkingowe. Dlatego
sprzedając te działki, rada gminy będzie pociągana przez prasę. Chodzi o to, ieby nie była to
prywatna zaml<tięta działka, bo ktoś kto to kupi, będzie robił, co będzie chciał _ będzie
improwizowaŁ, ze prowadzi usługi turystyczne, & Po to było zostawiane ileś hektarów, aby
były tam usługi turystyczne, a nie własność.
S. Susło powiedział, Że jeŻe|i chodzi o poprawienie chodnika w Maniowie Wielkim, to nie
jest problem, wystarczy zgłosiÓ do Wydziału Dróg, nie trzeba szukaó wykonawcy, ale
postara się coś zrobió w tej sprawie.

- Tomasz Karmelita _ sołtys wsi Ujów _ poinformowaŁ, Że ze wzg\ędów osobistych rezygnuje
z funkcj i sohysa' podziękow ał. za współpracę.

- Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy _ podziękował p. T. Karmelicie za ponad 2 |ata pracy.
Powiedział, ze czekająnas wybory uzupełniające i|iczymy na pomoc w organizacji zebrania
w sprawie wyboru nowego sohysa.
Następnie nawiązał' do wypowiedzi radnego powiatowego - S. Susło, stwierdzając, ze
dobrze,,ie takie informacje otrzymujemy. Nalezało się spodziewaó takiej sytuacji.. Ze strony
gminy myślimy o tym, dlatego wydzieliliśmy drogę i poszerzyliśmy miejsce na parkowanię,
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chcemy aby powstało coś w todzajupętli, aby mozna było wyjechać. Rozumiemy te obawy,
dziękujemy za te u,wagi i informacj e.

- Kazimierz Polński _ radny - stwierdził., że zgjaszał' k'tlka ruzy, aby nobić, tam chodnik i
miejsca postojowe, ale gmina nie chce tego zrobió.

_ I. Słoma _ powiedziaŁ, źrc nie chodzi o to, żze gmina nie chce tego zrobić,
obecnie z powiatem do spółki l7:rruerzeczy,jest jakaś kolejnośó.

Ęlko gmina robi

Ad 9.
PrzewodniczącaRady Gminy HęlenaArtymowicz,w z.:ritqzkuzwczerpaniem tematów, zantknefa
Sesję słowami,,Zarrtykan' Sesję Rady Gminy Mietkó#'.

Protokołowała:
Genowęfa Chabzda

nicząca

He lena


